



## Protokoll styrelsemöte Snöå GK 2024-06-17, 17:00 –20.00

Nr 8/2024

Vid Snöå Loge.

### Närvarande:

Matz Högosta (MH)  
Kalle Björklund (KB)  
Anette Lagerberg (ALa)  
Mattias Anderses (MA)  
Tony Magnusson (TM)  
Alf Larsson (AL)  
Sebastian Birgersson (SB)  
Micke Månsson (MM)  
Anna Lisspers (ALi)  
Håkan Stoltz (HS)  
Mikael Vuotari (MV)

**1. Mötet öppnas av ordf. Matz Högosta.**

**2. Val av sekr. för mötet.**

Till sekr. för mötet valdes Alf Larsson p.t.

**3. Val av justerare.**

Att justera dagens protokoll jämte ordf. valdes Micke Månsson.

**4. Närvarolista**

Se ovan

**5. Dagordning för mötet godkändes.**

**6. Föregående protokoll**

Protokoll från styrelsemöte 2024-05-07 godkändes.

**7. Presentation.**

En personlig presentation av den nya styrelsen genomfördes.

**8. Kommittéernas ansvarsfördelning.**

-Kommittéernas bemanning och förslag till ansvarsområden presenterades

Varje kommitté arbetar igenom förslaget och uppdaterar dokumentet, redovisas vid kommande möte.

-En ledamot i styrelsen ska ingå i varje kommitté.

-Mikael Vuotari utsågs att ingå i medlemskommittén.

-Anläggningskommittén ses över. Förslag på uppdelning \*Fastighet, \*Loge, \*Ställplatser och \*Kiosk.

-Förslag att ny kommitté bildas för ekonomifrågor.

**9. Konstituerande av styrelsen.**

Till vice. ordf valdes Håkan Stoltz.



Att teckna Snöå GK och Snöå Anläggnings AB valdes Matz Högosta och Mattias Andersés var för sig.

#### 10. Ekonomi.

En kort redovisning av det ekonomiska läget.

Beslutades att anlita ASPIA redovisningsbyrå för bokföringen.

Ekonomirutiner skall utredas med revisionsbyrån. MA ansvarig.

#### 11. Övriga frågor.

-Beslutades att medlemskommittén tillsammans med styrelsen gör en genomgång av medlemmar och avgifter inför höstmötet. Förslag på avgifter lämnas till höstmötet för beslut. I arbete med medlemsregistret ska GIT uppdateras.

-Olika versioner av prislister har förekommit, beslutades att inga ändringar görs som gör prissättningen osäker.

Ny prillista inför 2025 skall tas fram till Höstårsmötet för beslut

- ALa presenterade/delade ut broschyr framtagen om sponsorkommittén.

- ALa meddelade att hon kan ordna en person som kan utföra arbeten på ställplatserna och runt kansliet. Beslutades att anta ALa förslag. Elisabeth Björklund utsågs som arbetsledare.

-TM informerade om en demonstration av robotgräsklippare som han deltagit i. TM kommer att få ytterligare information och uppdaterar styrelsen.

-MH kontaktar Bolagsverket och uppdaterar styrelsesammansättningen.

-TM lyfter upp frågan om banans utveckling. Det har bl.a att göra med om vi skall ansöka om pengar från arvsfonden och för vad. Nya styrelsen anser det för tidigt för dem att bu beslut om detta – måste återkomma

- Det har inkommit önskemål om att investera i logen, bl.a VV-beredare och bättre ljus.

Beslutades att det får hanteras i Anläggningskommittén.

#### 12. Nästa Styrelsemöte.

Beslutades att styrelsemöte genomförs andra tisdagen i månaden kl. 17.00.

#### 13. Avslutning.

Ordf. förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Alf Larsson

Matz Högosta

Micke Månson